
O  inicjatywach  i  problemach
osiedli  –  Rady  Osiedli  u
prezydenta
Z inicjatywy Prezydenta Miasta, 22 maja odbyło się spotkanie z
przedstawicielami rad osiedlowych. Było to kolejne z cyklu
zebrań z różnymi środowiskami, w czasie których omawiana jest
współpraca z samorządem.

W  spotkaniu  wzięli  udział  przedstawiciele  czterech
istniejących  w  Skarżysku  Rad  Osiedli:  Dolna  Kamienna  I,
Bzinek, Bór i Pogorzałe, ale również mieszkańcy, którzy chcą
powoływać Rady na kolejnych osiedlach. Gospodarzami spotkania
byli: Prezydent Miasta Arkadiusz Bogucki i Zastępca Prezydenta
Konrad Wikarjusz. Obecni byli również pracownicy Urzędu Miasta
odpowiedzialni merytorycznie za podejmowane tematy.

–  Zaprosiliśmy  Państwa,  by  się  wzajemnie  poznać  i
porozmawiać przede wszystkim, jakie macie oczekiwania co do
współpracy z Urzędem Miasta – mówił na wstępie Prezydent
Miasta  Arkadiusz  Bogucki.  –  Cieszy  nas  także  to,  że
pojawiają  się  inicjatywy  powoływania  Rad  na  kolejnych
osiedlach. Zależy nam, by rozwój miasta był zrównoważony i
następował naturalnie oraz, by była stała współpraca między
nami a Radami Osiedli – dodawał.

–  Chcemy,  by  Rady  Osiedla  były  faktycznie  jednostkami
pomocniczymi,  a  wy  –  radni,  byście  byli  przekaźnikami
problemów, z którymi spotykacie się na waszych osiedlach.
Zachęcamy do tworzenia kolejnych Rad oraz deklarujemy też
pełne wsparcie organizacyjne, logistyczne i informacyjne w
tym zakresie – dodawał Zastępca Prezydenta Miasta Konrad
Wikarjusz.

Rozmawiano między innymi o zmianie sposobu dysponowania przez
Rady  Osiedli  budżetem.  Po  zgłoszonych  uwagach  ze  strony
osiedlowych radnych, Prezydent zadeklarował, że zaproponowane
będzie inne rozwiązanie, by Rady mogły faktycznie dysponować
swoim budżetem i samodzielnie decydować we własnym gronie o
jego wydatkowaniu na rzecz osiedla.
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Padały  również  sugestie  zmian  w  regulaminie  Budżetu
Obywatelskiego, by w sięganiu po te pieniądze miały szanse
również mniejsze osiedla.

Kolejne  spotkanie  w  takim  gronie,  by  dalej  dyskutować  o
problemach  i  inicjatywach  osiedli  i  ich  mieszkańców,
zaplanowane  zostało  po  wakacjach.

Grupy  inicjatywne,  które  chcą  tworzyć  Radę  Osiedla,  o
wszelkie szczegóły mogą dopytywać w Biurze Rady Miasta (pok.
124, tel. 41 25 20 122).








